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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.   1/2012 
Caràcter: ordinària  
Data: 27 de gener de 2012 
Horari: de 10:30 a les 11:20 h. 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,   Paer en cap 
Marta Camps Torrens,    1a. Tinent d'alcalde 
Josep Presseguer Gené,   2n. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín   3r. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llusà,   4a. Tinent d’alcalde   
Montse Parra Albà,    5a. Tinent d'alcalde 
Montse Mínguez García,   6a. Tinent d'alcalde 
Félix Larrosa Piqué   Regidor 
Txema Alonso Fernández  Regidor 
Josep Barberà Morreres  Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté   Regidora 
Oriol Yuguero Torres   Regidor 
Jesús Castillo Cervelló   Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol   Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio  Regidor 
Bea Obis Aguilar    Regidora 
Miquel Padilla Díaz   Regidor 
Cristina Torrent Pujol   Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve  Regidor 
Antoni Postius Terrado   Regidor 
Inma Manso Ferrándiz   Regidora 
Salvador Puy Castarlenas  Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch Regidora  
Joan Vilella Jounou   Regidor 
Xema Solé Solà    Regidor 
Gemma Batalla Casanovas  Regidora    
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,    Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,   Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,   Oficial Major 
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Excusa la seva assistència: 
Joan Gómez López   Regidor 
  
 
ORDRE DEL DIA 
 
1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES CORRESPONENTS AL PLE EX TRAORDINARI DEL 
DIA 21-12-2011 I PLE ORDINARI DE 22-12-2011 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar les actes corresponents al Ple extraordinari del dia 21-
12-2011 i al Ple ordinari del dia 22-12-2011, introduint dues precisions, explicades pel 
secretari general, sobre els esborranys tramesos als membres de la corporació.  
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE ORDINARI 
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 7070 fins al núm. 7512 (ambdós inclosos) corresponents a l’any 2011 i 
del núm. 1 fins al núm. 60 de l’any 2012 (ambdós inclosos). 
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFIC DE DIVERSOS DECRETS D’AL CALDIA 
 
La corporació resta assabentada dels decrets següents dictats per l’Alcaldia: 
 
Decret de 28-12-2011 de pròrroga del Decret d’alcaldia de 2-08-11 sobre prohibició 
d’obertura nocturna d’establiments, a què fa referència l’art. 2.4 de la Llei 8/2004, de 23 
de desembre, d’horaris comercials, situats en el Centre Històric.  
  
Decret de 16-01-2012 de renovació de la composició del Consell Assessor per a la 
societat de la Informació de Lleida. 
 
Decret de 18-01-2012 de limitació de l’horari nocturn d’obertura dels establiments, a què 
fa referència l’art. 2.4 de la Llei 8/2004, de 23 de desembre, d’horaris comercials, situats 
als carrers Maragall, Joan Baget, Ciutat de Fraga, Dr. Combelles i adjacents.   
 
 
4.- INCOACIÓ  D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA 
AL MÈRIT ESPORTIU A LA PENYA REAL MADRID DE LLEIDA 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 11 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en la Penya Real Madrid de Lleida per a la concessió al seu favor d'una 
Placa de la Paeria al mèrit esportiu. 
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2n. Nomenar a S.Sa. José M. Alonso Fernández, Regidor instructor de l'expedient i al Sr. 
Carles Alsinet Mora, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l'expedient. 
 
 
5.- INCOACIÓ D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA P LACA DE LA PAERIA 
AL MÈRIT ESPORTIU A LA SECCIÓ DE PIRAGÜISME DEL SÍC ORIS CLUB 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 17 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en la secció de piragüisme del Sícoris Club per a la concessió al seu favor 
d'una Placa de la Paeria al mèrit esportiu. 
 
2n. Nomenar a S. Sa. José M. Alonso Fernández, Regidor instructor de l'expedient i al Sr. 
Carles Alsinet Mora, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l'expedient. 
 
 
6.- INCOACIÓ D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA M EDALLA DE LA 
PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC AL SR. JOSEP TO RRES SIERRA 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 20 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en JOSEP TORRES I SIERRA, per a la concessió al seu favor d’una 
Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic. 
 
2n.  Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient. 
 
 
7.- INCOACIÓ D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA M EDALLA DE LA 
PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC A TÍTOL PÒSTUM AL SR. FERNANDO 
BONEU COMPANYS 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 23 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en FERNANDO BONEU , per a la concessió al seu favor d’una Medalla de la 
Paeria al mèrit cultural o artístic a títol pòstum. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient. 
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8.- INCOACIÓ D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA P LACA DE LA PAERIA 
AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC A L'AJUNTAMENT DE FOIX  AMB MOTIU DELS 
50 ANYS DE L'AGERMANAMENT AMB LA VILA DE FOIX 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 23 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’Ajuntament de Foix amb motiu dels 50 anys de l’a germanament 
amb la VILA DE FOIX , per a la concessió al seu favor d’una Placa de la Paeria al mèrit 
cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient. 
 
 
9.- INCOACIÓ D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA P LACA DE LA PAERIA 
AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC AL GRUP CULTURAL GARRI GUES 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 23 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el GRUP CULTURAL GARRIGUES , per a la concessió al seu favor d’una 
Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient. 
 
 
10.- INCOACIÓ D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA 
AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC A L’ASSOCIACIÓ ILERDEN CA DE 
PESSEBRISTES 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 23 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’ASSOCIACIÓ ILERDENCA DE PESSEBRISTES , per a la concessió al 
seu favor d’una Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient. 
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11.- INCOACIÓ D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA 
PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC A LA SRA. DOLOR S SISTAC SANVICÉN 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda ratificar el Decret de data 25 de 
gener de 2012, que en la seva part dispositiva resol: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en DOLORS SISTAC SANVICÉN , per a la concessió al seu favor d’una 
Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Montserrat Parra Albà, Regidora instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient. 
 
 
12.- APROVACIÓ DEFINITIVA EXPEDIENT DE PRESSUPOST G ENERAL 2012 
 
L’Ajuntament Ple en sessió del dia 21 de desembre de 2011, adoptà entre d’altres l’acord 
d’aprovar inicialment l’expedient de Pressupost General per a l’exercici econòmic de 
2012 i exposat al públic, previ anunci inserit al Butlletí Oficial de la Província núm. 183, de 
data 27 de desembre de 2011 i al tauler d’anuncis d’aquest Ajuntament per un termini de 
quinze dies hàbils, es van presentar dues reclamacions, una per l’Entitat Municipal 
Descentralitzada de Raïmat i una altra per l’Entitat Municipal Descentralitzada de Suchs, 
que es concreten en aquest acord: 
 
Vistes les propostes envers les reclamacions abans esmentades. 
 
Vist el Dictamen de la Comissió d’Economia i Hisenda, amb 14 vots a favor del Grup 
Municipal del PSC i 12 abstencions dels grups de CiU i PP s’acorda: 
 
1r. En relació amb la reclamació presentada per l’Entitat Municipal Descentralitzada de 
Raïmat, s’acorda estimar en part l’esmentada reclamació, incrementant l’aportació 
inicialment prevista al pressupost 2012 en 16.358,52€. En conseqüència l’aportació total 
per a l’exercici de 2012 serà de  106.581,68€. 
 
2n. En relació amb la reclamació presentada per l’Entitat Municipal Descentralitzada de 
Suchs, s’acorda estimar en part l’esmentada reclamació, incrementant l’aportació 
inicialment prevista al pressupost 2012 en 24.175,55€. En conseqüència l’aportació total 
per a l’exercici de 2012 serà de 157.512,45€. 
 
3r. Aprovar la proposta de modificar el pressupost de l’Ajuntament 2012 inicialment 
aprovat amb les modificacions següents: 
 
Augmentar la partida 01.9430.468.00 “Transferències  a EMD” en 40.534,07€ i disminuir 
la partida 04.9200.226.99 “Fons de contingència” en  40.534,07€. 
 
4t. Aprovar amb caràcter definitiu l’expedient de Pressupost General per a l’exercici 
econòmic de 2012, amb les modificacions abans esmentades, pel que fa al pressupost 
de l’Ajuntament, que forma part del Pressupost General esmentat.  
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13.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESS UPOST DE 
L’AJUNTAMENT 2011 (III). INFORME DONANT COMPTE DE L A INEXISTÈNCIA DE 
RECLAMACIONS 
 
Havent-se aprovat l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l’Ajuntament 
2011 (III), pel Ple de l’Ajuntament en sessió de data 25 de novembre de 2011 i, exposat 
el mateix a informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 171 de data 3 de 
desembre de 2011 i tauler d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va presentar en contra 
del mateix cap reclamació, considerant-se en conseqüència dit expedient aprovat amb 
caràcter definitiu.   
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a 
l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l’Ajuntament 2011 (III) i del 
caràcter definitiu del mateix. 
 
 
14.-  APROVACIÓ TARIFES TAXI 2012 
 
Vist l’informe - proposta del director de Serveis d'Economia, Hisenda i Promoció 
Econòmica, per unanimitat s’acorda aprovar la següent modificació de les tarifes de taxi 
per a l’any 2012: 
 

TARIFES TARIFA 2  TARIFA 1  
Km. 
Espera (hora) 
Percepció Mínima 
Recollida per trucada 

0’88 € 
19’00 € 
4’06 € 
1’38 € 

1’11 € 
22’81 € 
4’92 € 
1’70 € 

Suplements: 
     -  maletes o similar 
     -  estació RENFE 

 animals domèstics 
 nit de nadal i nit de fi d’any 

 
0’69 € 
0’69 € 
1’38 € 
4’45 € 

 

 

 
 
15.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DEL CONVENI DE COL ·LABORACIÓ 
SIGNAT EL 6 DE JULIOL DE 2005, PER A LA CONSTRUCCIÓ  DE 59 HABITATGES 
AMB PROTECCIÓ OFICIAL A LA UNITAT D’ACTUACIÓ 29, SE CTOR “MARIOLA 
GARDENY” DE LLEIDA, SUBSCRITA EL 21 DE DESEMBRE DE 2011, ENTRE 
L’AGÈNCIA DE L’HABITATGE DE CATALUNYA, L’INSTITUT C ATALÀ DEL SÒL I 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Ratificació de la Modificació del Conveni de col·laboració de data  6 de juliol de 2005, 
subscrita el 21 de desembre de 2011, entre l’Agència de l’Habitatge de Catalunya, 
l’Institut Català del Sòl i l’Ajuntament de Lleida, relatiu a la construcció de 59 habitatges 
amb protecció oficial, a la Unitat d’Actuació núm. 29 Sector Mariola Gardeny de Lleida. 
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2n. Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l’execució 
d’aquest acord. 
 
 
16.- APROVACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EL 21 DE DESEM BRE DE 2011, ENTRE 
L’AGÈNCIA DE L’HABITATGE DE CATALUNYA, L’AJUNTAMENT  DE LLEIDA I 
L’EMPRESA MUNICIPAL D’URBANISME SL, PER L’ESTABLIME NT DEL MARC DE 
CONCERTACIÓ DELS PROCESSOS D’ADJUDICACIÓ DELS HABIT ATGES AMB 
PROTECCIÓ OFICIAL DE PROMOCIONS DESENVOLUPADES PER LA 
GENERALITAT EN L’ÀMBIT DEL REGISTRE DE SOL·LICITANT S D’HABITATGE 
AMB PROTECCIÓ OFICIAL DEL MUNICIPI DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Ratificació del Conveni, subscrit el 21 de desembre de 2011,  entre l’Agència de 
l’Habitatge de Catalunya, l’Ajuntament de Lleida i l’Empresa Municipal d’Urbanisme de 
Lleida, SL, per l’establiment del marc de concertació dels processos d’adjudicació dels 
habitatges amb protecció oficial de promocions desenvolupades per la Generalitat en 
l’àmbit del Registre de sol·licitants d’habitatge amb protecció oficial del municipi de 
Lleida. 
 
2n. Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l’execució 
d’aquest acord. 
 
 
17.- APROVACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EL 21 DE DESEM BRE DE 2011, ENTRE 
L’AGÈNCIA DE L’HABITATGE DE CATALUNYA, L’AJUNTAMENT  DE LLEIDA I 
L’EMPRESA MUNICIPAL D’URBANISME DE LLEIDA SL, RELAT IU A LA GESTIÓ 
DELS HABITATGES DE LLOGUER PER TAL D’IMPULSAR LES P OLÍTIQUES 
SOCIALS MUNICIPALS 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Ratificació del Conveni, subscrit el 21 de desembre de 2011,  entre l’Agència de 
l’Habitatge de Catalunya, l’Ajuntament de Lleida i l’Empresa Municipal d’Urbanisme de 
Lleida, SL, per la gestió dels habitatges de lloguer per tal d’impulsar les polítiques socials 
municipals. 
 
2n. Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l’execució 
d’aquest acord. 
 
 
18.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ, SUBSCR IT EL 22 DE 
DESEMBRE DE 2011, ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA  UNIVERSITAT DE 
LLEIDA, PER A LA CONTRACTACIÓ DELS TREBALLS DEL CAT ÀLEG DE MASIES I 
CASES RURALS DEL MUNICIPI DE LLEIDA, DINS DEL MARC DELS ESTUDIS 
PREVIS I COMPLEMENTARIS NECESSARIS PER A LA REDACCI Ó DEL PLA 
D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 



 
 

 8

 
Ratificar el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de 
Lleida, signat en data 22 de desembre de 2011, per a la contractació dels treballs de 
redacció del “Catàleg de masies i cases rurals del municipi de Lleida”, dins del marc dels 
estudis previs i complementaris necessaris per a la redacció del Pla d’Ordenació 
Urbanística Municipal de Lleida, amb un pressupost total dels treballs a realitzar per un 
import de 49.600,00 € IVA inclòs, amb una previsió de lliuraments parcials dels treballs 
amb els corresponents import a pagar: 
 
• Treballs d’anàlisi i diagnosi:9.920,00 € (IVA inclòs)       Anualitat 2011  
• Treballs versió inicial:24.800,00 € (IVA inclòs)        Anualitat 2012 
• Treballs complementaris i versió provisional:9.920,00 € (IVA inclòs)  Anualitat 2013 
• Treballs complementaris i versió definitiva:4.960,00 € (IVA inclòs)     Anualitat 2014 
 
 
19.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PLA ESPECIAL URBANÍS TIC PER A LA 
LEGALITZACIÓ I ADEQUACIÓ D’UN CENTRE DE TELECOMUNIC ACIONS EN EL 
CAMÍ DE GRANYENA, S/N, PROMOGUT PER AXIÓN RED DE BA NDA ANCHA DE 
ANDALUCÍA, SA. 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme de data 18 de gener de 2012, per 
unanimitat dels 26 regidors presents que composen la majoria absoluta dels membres de 
la corporació, s’acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT el Pla especial urbanístic en sòl no urbanitzable per 
la legalització i adequació d’un centre de telecomunicacions existent al camí de 
Granyena, s/n, polígon 14, parcel·la 266, promogut per Axión red de banda ancha de 
Andalucía, S.A. 
 
2n. Traslladar l’acord a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Lleida per a la seva 
aprovació definitiva, d’acord amb el que preveu l’art. 80 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme. 
 
 
20.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA L DEL PLA 
GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA DE LLEIDA PER LA DELIMIT ACIÓ DEL 
POLÍGON D’ACTUACIÓ URBANÍSTICA UA 94, SITUAT AL CAR RER PRÍNCEP DE 
VIANA, NÚM. 67 I PLAÇA DEL TREBALL, NÚM. 1 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme de data 17 de gener de 2012, per 
unanimitat dels 26 regidors presents que composen la majoria absoluta dels membres de 
la corporació, s’acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual de Pla general d’ordenació 
urbana de Lleida per la delimitació del polígon d’actuació urbanística UA 94, situat al 
carrer Príncep de Viana, núm. 67 i la Plaça del Treball núm. 1, promoguda per 
l’Ajuntament de Lleida. 
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2n. Traslladar l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Lleida per a la seva 
aprovació definitiva, als efectes de l’art. 79 del Decret Legislatiu 1/2010, pel qual s’aprova 
el Text refós de la Llei d’urbanisme. 
 
 
21.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP SOBRE INCREMEN T DE LES RÀTIOS I 
DEL NOMBRE DE PLACES D’ALUMNES A LES ESCOLES BRESSO L MUNICIPALS 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PP,  per unanimitat s’acorda: 
 
1r. L’Ajuntament de Lleida procedirà a adequar l’oferta de les places d’infants d’1 a 3 
anys de les Escoles Bressol Municipals, tot incrementant-la en alguns nivells i grups, en 
el context de les necessitats d’escolarització per part de les famílies, sempre en el marc 
del manteniment dels estàndards de qualitat educativa de les instal·lacions, equipaments, 
serveis i personal altament qualificat, amb una oferta educativa d’excel·lència. 
 
2n. Donar trasllat d’aquests acords a la Direcció dels Serveis Territorials del Departament 
d’Ensenyament a Lleida i a les Associacions de Mares i Pares de les Escoles Bressol 
Municipals de Lleida.   
 
 
22.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU PER RECLAMAR A  L’ESTAT EL 
RETORN DELS PAPERS DE SALAMANCA 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal de CiU, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. L’Ajuntament de Lleida sol·licita que, un cop verificat el compliment dels requisits i 
procediment establerts en l’article 5 i segons l’àmbit subjectiu recollit en l’article 2 de la 
Llei 21/2005, de 17 de novembre, de restitució a la Generalitat de Catalunya dels 
documents incautats amb motiu de la Guerra Civil custodiats a l’Arxiu General de la 
Guerra civil espanyola i de creació del Centre Documental de la Memòria Històrica, es 
procedeixi a restituir la documentació que es conserva al fons de la Delegació Nacional 
de Serveis Documentals dipositats a l’Arxiu General de la Guerra Civil, ubicat a 
Salamanca. 
 
2n. Reclamar que es completi la transferència de la documentació catalana que encara 
resta al Centre Documental de la Memòria Històrica de Salamanca. 
 
3r. Manifestar l’alt valor simbòlic, cultural i polític d’aquest procés de retorn de la 
documentació confiscada durant la Guerra Civil. 
 
4t. Donar trasllat de l’acord al Govern de la Generalitat de Catalunya, als diferents grups 
polítics del Parlament de Catalunya, així com el Govern de l’Estat i als diferents grups 
parlamentaris del Congrés dels Diputats i al Senat. 
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23.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC INSTANT AL GO VERN DE LA 
GENERALITAT DE CATALUNYA, RECONEGUI EL DEUTE ADQUIR IT AMB 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I QUE EL LIQUIDI DE FORMA UR GENT 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PSC, s’acorda fer votació separada 
dels punts que conté la part dispositiva. El punt 1r s’aprova amb 20 vots a favor dels 
grups municipals de PSC i CiU i 6 abstencions del Grup Municipal del PP; la resta de 
punts per unanimitat. En conseqüència, la corporació adopta el següent acord:  
 
1r. Instar al Govern de l’Estat a que faci efectiu el pagament del deute que té amb la 
Generalitat de Catalunya. 
 
2n. Instar al Govern de la Generalitat a complir amb tots els compromisos adquirits amb 
l’Ajuntament de Lleida.  
 
3r. Garantir el manteniment en el pressupost 2012 de l’aportació econòmica de la 
Generalitat derivada d’acords i convenis ja signats que afectin l’exercici de competències 
municipals i, especialment els serveis d’escoles bressols, escoles de música, d’art i als 
serveis assistencials de benestar social; i el finançament compromès amb els dos plans 
de barris de la ciutat,  així com al Fons de Cooperació Local de Catalunya. 
 
4t. Què el Govern de Catalunya faci efectiu de forma urgent i prioritària la liquidació del 
deute amb aquest Ajuntament, o que en el seu defecte presenti un calendari de 
pagament vinculat a un instrument financer  que permeti el cobrament anticipat d’aquests 
deutes per  l’Ajuntament de Lleida 
 
5è. Donar trasllat d’aquests acords al Govern de la Generalitat, al Parlament de 
Catalunya, al Govern de l’Estat i a les Corts Generals. 
 
 
24.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC INSTANT AL GO VERN DE LA 
GENERALITAT DE CATALUNYA, PRESENTI LES MESURES NECE SSÀRIES PER A 
LA POTENCIACIÓ DE LA LÍNIA FERROVIÀRIA ENTRE LA CIU TAT DE LLEIDA I LA 
POBLA DE SEGUR, MÉS CONEGUDA COM LA LÍNIA DE LA POB LA 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PSC,  per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Mantenir les freqüències de la línia de ferrocarril de Lleida a La Pobla de Segur. I així 
mateix, adequar els horaris a les principals línies de tren en el seu pas per la ciutat de 
Lleida i les línies d’autocars des de la Pobla de Segur cap al Pallars Sobirà, en tant que 
element de cohesió territorial i instrument fonamental de promoció turística de les terres 
de Lleida. 
 
2n. Què mitjançant l’empresa Ferrocarrils de Catalunya es garanteixi la participació de les 
administracions implicades  en el manteniment i promoció de la línia del tren de La Pobla, 
per tal de millorar el seu funcionament, en el marc d’un model de transport que potenciï la 
intermodalitat, i contribuir també al nou model de gestió del servei que s’està plantejant. 
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3r. Què l’empresa Ferrocarrils de la Generalitat elabori amb aquestes propostes el nou 
model de servei i que així s’incorpori en el plec de condicions econòmiques i 
administratives que haurà de regir les condicions del futur servei, tot garantint el ple 
funcionament de la línia. 
 
4t. Traslladar aquest acord al Govern de la Generalitat, a l’empresa Ferrocarrils de  
Catalunya i als diferents grups parlamentaris del Parlament de Catalunya. 
 
 
 
INTERVENCIONS 
 
En el moment de començar la sessió, el Sr. alcalde felicita la Sra. Manso per haver estat 
designada com a sotsdelegada del Govern a Lleida. La Sra. Manso agraeix aquesta 
felicitació.  
 
Punt número 1. Aprovació de les actes corresponents  al Ple extraordinari del dia 
21-12-2011 i Ple ordinari del 22-12-2011 
 
El Sr. secretari  informa que s’han introduït dues correccions sobre l’esborrany de l’acta 
enviada als membres de la Corporació. Una en la intervenció del Sr. Zaballos en el Ple 
extraordinari (pàgina 13) i una altra en la intervenció de la Sra. Obis en el Ple ordinari 
(pàgina 21). 
 
S’aproven les dues actes per unanimitat. 
 
Punt número 21. Moció del Grup Municipal del PP sob re l’increment de les ràtios i 
del nombre de places d’alumnes a les escoles bresso l municipals 
 
El Sr. alcalde  diu que en el text de la moció queda clarament explicat el manteniment de 
la qualitat de les nostres escoles bressol municipals, que són un orgull del model 
educatiu de Lleida. Ratifica la qualitat de les escoles bressol, fonamentada en els nostres 
mestres. Amb la implementació de la moció prestaran el seu servei públic a més famílies 
de la nostra ciutat.   
 
S’aprova per unanimitat. 
 
Punt número 23. Moció del Grup Municipal del PSC in stant  el Govern de la 
Generalitat de Catalunya que reconegui el deute adq uirit amb l’Ajuntament de 
Lleida i que el liquidi de manera urgent 
 
La Sra. Mínguez  fa de ponent de la moció. Explica que en altres institucions (com la 
Diputació de Lleida) han aprovat mocions de característiques similars.  Reivindiquem que 
se’ns pagui amb la mateixa celeritat amb què la Generalitat demana al Govern de l’Estat 
que ho faci amb ella. La Generalitat admet que té un deute amb els ajuntaments; cal fer 
un pas més endavant i que s’estableixi un calendari de pagament o algun instrument 
financer que ens permeti fer efectius aquests imports. El pagament pendent està 
quantificat en 12 milions d’euros. Aquest retard dificulta el compliment de les nostres 
obligacions amb els proveïdors i causa importants problemes de tresoreria. Creu que els 
ajuntaments hem de demanar el compliment de les obligacions de pagament. L’any 2010 
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havíem cobrat el 86% dels drets reconeguts; a data d’avui només hem cobrat el 41%. En 
la moció volem destacar els compromisos que la Generalitat té amb l’Ajuntament de 
Lleida, i demanem que es mantinguin. Critica les retallades de les aportacions que s’han 
produït darrerament. Entenem que hi hagi retallades; malgrat això, cal fer un pacte de 
caràcter anual que permeti que puguem programar les despeses i els serveis.  
 
El Sr. Vilella  diu que el Grup del PP està d’acord en el fons de la moció, no amb la 
forma. En l’acord es barregen conceptes i qüestions diferents. Aquesta barreja permetria 
que també s’hi afegís un altre punt per exigir a l’Ajuntament que faci efectius els 
pagaments que té pendents amb els proveïdors i amb altres administracions i 
organismes. Creu que no es pot intentar fer veure que la Generalitat no paga als 
ajuntaments perquè no rep els diners que se li deuen. La realitat és molt diferent. En els 
darrers anys, l’Ajuntament ha gastat més del que corresponia; s’han fet obres 
extremadament costoses i molt per sobre de les nostres possibilitats. El cost d’aquestes 
obres estan ofegant econòmicament la Paeria. La Generalitat ha fet el mateix.  Aquesta 
és l’arrel del problema. Fa un mes es va aprovar al Ple una moció en què es reclamava a 
l’Estat els 759 milions d’euros de la DA tercera de l’Estatut; un incompliment de l’anterior 
Govern socialista. El Grup del PP s’abstindrà de votar el primer punt de la moció pels 
mateixos motius que ho va fer el Ple passat. Diu que el nou Govern de l’Estat ha 
manifestat la seva disposició de complir estrictament la legalitat. Els recursos previstos 
en el Fons de Competitivitat i en la DA tercera de l’Estatut són necessaris per Catalunya. 
El nou Govern de l’Estat ha de procedir de manera prudent a l’hora de distribuir els 
recursos; el president ha manifestat que donarà compliment a les obligacions quan s’hagi 
conegut la situació real dels comptes de l’Estat. El seu grup votarà a favor de la resta de 
punts de la moció. 
 
 La Sra. Obis  diu que en aquesta moció no es diu que la Generalitat no paga per culpa 
de l’Estat. La moció ha estat presentada pel Grup del PSC, no per CiU. Recorda el 
contingut de la moció que es va aprovar el Ple passat en la qual es reclamava a l’Estat el 
pagament dels 759 milions que es deuen. Creu que, per coherència, calia incloure en la 
moció actual que l’Estat té un deute i una obligació pendent amb la Generalitat. Demana 
coherència a tothom i que cal admetre que les administracions han de ser més 
responsables. Cal treballar de valent per complir els compromisos pressupostaris 
adquirits. Tots hem de ser corresponsables, no dedicar-nos a buscar culpables. La 
Generalitat té retards en els pagaments pels dèficits generats pels governs anteriors i per 
la crisi que ara patim. No volen cercar culpables, sinó afrontar la realitat, una realitat que 
pateixen totes les administracions. Hem de lluitar tots plegats. Destaca que és des de 
l’àmbit municipal que es presten una gran part dels serveis públics al ciutadans; 
l’obligació de trobar solucions la tenim tots els que estem al servei de la ciutadania.  
 
La Sra. Mínguez  respon al Sr. Vilella dient que  la seva afirmació està molt lluny de la 
realitat ,  que la situació econòmica dels ajuntaments està provocada perquè no es poden 
pagar les obres que ha qualificat de faraòniques. Amb la moció demanem garantir el 
manteniment dels pressupostos de l’any 2012; especialment el que fa referència a les 
escoles bressol, escoles de música i d’art, serveis d’assistència o al finançament del 
Fons de Cooperació de Catalunya.  Parlem de serveis públics municipals, no d’obres. 
Durant molts anys s’han fet convenis per mantenir aquests serveis públics que ara no es 
compleixen. Els governs hem de gestionar els recursos que tenim. No es pot anar variant 
cada dia els compromisos adquirits: la gestió pública es fa impossible. No es poden variar 
les regles del joc quan el pressupost anual està ja aprovat. Reclamem que se’ns pagui 
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una despesa ja feta en concepte de serveis. Creu molt positiva la notícia que s’ha fet 
pública avui del pagament immediat de la Generalitat d’una part del seu deute amb els 
municipis per al finançament d’obres.  El Govern de l’Estat ja coneix l’estat dels comptes, 
si no hagués estat així, la primera mesura del nou Govern no hauria estat la 
d’incrementar els impostos.  
 
El Sr. Vilella  diu que dubta que el nou Govern central conegui l’estat real dels comptes. 
La previsió de deute ha estat molt superior a la que s’havia anunciat prèviament. Per 
aquest motiu s’ha vist en l’obligació d’apujar els impostos. Els increments impositius els 
fa el Govern municipal0 tots els anys. Tots estem d’acord a mantenir els serveis públics 
municipals. Però cal recordar que l’Ajuntament pagarà aquest any 10 milions d’euros en 
interessos i amortitzacions, fruit del gran endeutament que té. Si l’endeutament hagués 
estat inferior, el finançament dels serveis públics no tindrien aquestes angoixes 
pressupostàries. Diu que la Generalitat pot fer els pagaments que ha comentat la Sra. 
Mínguez, gràcies a un crèdit ICO atorgat pel Govern de l’Estat (ho explica). El Govern de 
l’Estat s’ha compromès a avançar 545 milions d’euros del deute pendent amb el Govern 
de la Generalitat. Els compromisos es compliran i es parlarà d’aquesta qüestió en la 
reunió del proper dia 1 de febrer entre els presidents de l’Estat i de la Generalitat.  
 
La Sra. Obis  lamenta que el Sr. Vilella es contradigui quan ha manifestat que gràcies al 
crèdit ICO la Generalitat pot pagar. Això demostra i ratifica la importància que té el fet 
que l’Estat compleixi les seves obligacions; és tan important com que la Generalitat 
compleixi també les obligacions que té contretes amb els ajuntaments.  
 
La Sra. Mínguez  agraeix al Grup de CiU el suport a la moció; també agraeix al Grup del 
PP que voti a favor de la major part dels punts de l’acord. En referència al primer punt, 
creu que el PP veu les coses de manera diferent ara que és al govern que quan era a 
l’oposició. Hem de ser coherents i defensar els interessos de la ciutat, amb 
independència de qui governi en altres administracions. El Ple reclama allò que interessa 
la ciutat. Espera que es pugui arribar a un bon consens amb el Grup del PP perquè 
estenguin la seva mà en defensa d’aquesta reclamació.  
 
El Sr. alcalde  destaca que darrere de l’estat del finançament de les administracions 
estan els ciutadans que fan de proveïdors de serveis i que estan patint les nostres 
dificultats. L’Estat ha de pagar  la Generalitat i els ajuntaments; la Generalitat ha de pagar 
els ajuntaments i els proveïdors; nosaltres hem de pagar els proveïdors. Instem tothom a 
ser rigorós i fer un exercici de responsabilitat. Agraeix el consens amb el Grup de CiU i 
l’acord parcial amb el del PP. 
 
El resultat de la votació consta en la part dispositiva de l’acta.  
 
Abans de començar el torn de precs i preguntes, el Sr. alcalde vol fer una reflexió relativa 
al concepte de les mocions que es presenten al Ple. Les mocions reflecteixen una 
voluntat de la Corporació; són un mandat quan afecten l’Ajuntament i són una declaració 
d’intencions polítiques quan afecten  altres administracions. Quan la moció fa referencia a 
l’ Ajuntament, el seu contingut és un mandat al Govern per tal que desenvolupi una acció. 
En aquest sentit s’han aprovat les diferents mocions. El Govern i el conjunt de la 
Corporació aposten per la qualitat de les escoles bressol; però, volen fer extensiu aquest 
servei públic (finançat fonamentalment en el  85% per les administracions públiques) al 
major nombre de famílies, sempre mantenint el nivell de qualitat. La implementació 
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d’aquesta mesura requerirà (per mandat legal i per voluntat política) una negociació amb 
els representants dels treballadors, que es farà una vegada explicitada la voluntat 
unànime del Ple.  
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. Vilella  formula un prec. El Prec ve motivat per les queixes que han estat 
formulades pels usuaris dels horts que va adjudicar la Paeria el mes d’octubre passat a la 
partida de Rufea, dedicats al conreu agrícola destinats a l’autoconsum dels ciutadans i 
ciutadanes de Lleida. Creu que manquen zones habilitades per al compostatge de restes 
vegetals i no es disposa de contenidors per a les deixalles malgrat que ho fixa l’article 9 
del Reglament de règim d’ús i funcionament dels horts familiars de Rufea. També van fer 
peticions per habilitar un espai on poder deixar els estris de conreu, canviar-se de roba  i 
poder disposar de lavabos.  
 
El prec es concreta en  dues peticions . En primer lloc, que l’Ajuntament de Lleida, a 
través de la Regidoria de Medi Ambient, habiliti una zona per al compostatge de restes 
vegetals i que ubiqui contenidors per a deixalles als horts familiars de Rufea tal com 
estableix  el seu reglament d’ús i funcionament. En segon lloc, que l’Ajuntament de Lleida 
habiliti un espai polivalent que serveixi com a vestidor i lavabos per als usuaris dels horts. 
 
El Sr. alcalde  manifesta la voluntat del Govern  d’incrementar els serveis relacionats amb 
els horts. 
 
El Sr. Barberà  pren nota del prec i informa que treballen en les qüestions plantejades. El 
projecte dels horts s’està duent e terme, però encara no estan finalitzades totes les obres 
previstes. Es va engegar el servei perquè els usuaris  practiquessin i  comencessin les 
plantacions. Explica que s’han fet reparacions en els recs. Està pendent de construir el 
compostador que s’executarà aprofitant plans d’ocupació per estalviar despeses. 
Comenta que en un extrem de la finca ja hi ha un contenidor de RSU a disposició de 
tothom. Es milloraran les instal·lacions i es faran lavabos i una zona de reunió (ho 
explica). Espera que els cuidadors dels horts s’organitzin en forma d’associació i puguin 
actuar de manera conjunta per fomentar les relacions entre ells.  
 
El Sr. alcalde , abans de finalitzar la sessió, vol que consti la felicitació que fa a la 
Regidoria d’Esports i a la de Turisme per la feina feta per tal que Lleida sigui seu de la 
final four de futbol sala. El FC Barcelona va fer la proposta i després s’ha fet una gran 
tasca per convèncer els tècnics de la UEFA que la ciutat i les nostres instal·lacions 
esportives eren les més adients per a aquesta competició. Demana que es faci arribar la 
felicitació als equips tècnics de les regidories. 
De conformitat amb l’acord de la Junta de Portaveus, a petició de la Sra. Manso, l’alcalde 
li dóna la paraula per adreçar-se al Plenari. La Sra. Manso explica que ha estat 
nomenada com a sotsdelegada del Govern a Lleida.  Vol aprofitar la seva darrera 
intervenció al Ple per acomiadar-se. Recorda la primera sessió plenària a la qual va 
assistir, ja fa vuit mesos. Pot semblar poc temps; però ha estat un període molt intens i 
molt enriquidor (tant des del punt de vista professional com personal). Agraeix al PP que 
li donés l’oportunitat d’encapçalar la llista a l’Ajuntament de Lleida; aquest agraïment el fa 
especialment extensiu a la ciutadania que els va dipositar la seva confiança en les 
eleccions. Considera que aquest ha estat un dels períodes més interessants de la seva 
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vida. Mai, en tan poc temps, no ha pogut arribar a parlar amb tantes persones; a sentir el 
seu suport i la seva estimació. També hi ha hagut moments durs, tot i que han estat  pocs 
i ja no formen part ni del record. Vol que consti el seu agraïment personal als regidors de 
l’Ajuntament pels bons moments que ha passat amb ells i per tot allò que ha après. Fa 
l’agraïment de manera personal  i anomena a tots i cadascun dels membres de la 
corporació, començant pel Sr. Àngel Ros i acabant pel Sr. Txema Solé. Explica que 
l’ordre que ha seguit per citar els regidors i regidores ha estat l’alfabètic dels noms (no 
dels cognoms); ho ha fet expressament perquè l’agraïment que vol manifestar no  és 
només als regidors, sinó a les persones i a les persones les designem habitualment pel 
nom. Diu que, a l’Ajuntament, s’ha sentit com a la seva casa; això ha estat gràcies a tot el 
personal que treballa a la Paeria als quals vol agrair els bons moments que ha passat. Fa 
un esment personal al personal d’habilitació present en la sessió (Srs. i Sres. Gutiérrez, 
Sanuy, Sanz i Tomàs) i al Sr. Nacho Fernández. El darrer agraïment el vol expressar al 
seu grup municipal i als seus assessors (Òscar, Sònia i Inma). Diu que ha estat un plaer i 
un honor treballar amb el seu grup i el personal que li ha donat suport. Diu que marxa 
molt tranquil.la atès que deixa el grup municipal en molt bones mans, amb el portaveu Sr. 
Joan Vilella i amb  la incorporació del Sr. Pau Pintó. Ofereix a la corporació la seva 
col·laboració des de la Subdelegació del Govern, per tal d’aconseguir (tots plegats) les 
sinèrgies necessàries per a fer possibles els projectes necessaris per a la millora de la 
qualitat de vida dels ciutadans de Lleida.  
 
El Sr. Zaballos  recorda que ha conegut la Sra. Manso amb motiu de la darrera 
campanya electoral, dins el debat ideològic propi d’aquesta contesa. La vida municipal 
que han pogut compartir (breu, però intensa) ha permès matisar opinions inicials i, fins i 
tot, n’ha fet canviar algunes. Agraeix sincerament la col·laboració i el diàleg franc que han 
tingut com a grup i personalment. Felicita la Sra. Manso en nom propi i en el de tots els 
membres del Grup de CiU  pel nomenament com a sotsdelegada del Govern; li desitja els 
millors encerts i tot l’èxit en la nova tasca pública que ara comença. Desitja que aquesta 
etapa de diàleg i col·laboració continuï.  
 
La Sra. Camps , en nom del Grup del PSC i en nom propi, felicita la Sra. Manso per 
haver estat nomenada com a sotsdelegada del Govern. Li desitja tots els èxits i la millor 
sort. Diu que l’Ajuntament cercarà el seu suport i col·laboració en totes les qüestions 
comunes que tenen pendents i en tots aquells projectes que es puguin dur a terme en 
benefici de la ciutat de Lleida. No té cap dubte que trobarà la seva col·laboració i li 
agraeix d’antuvi la dedicació. Coincideix amb la Sra. Manso en que la seva experiència 
ha estat curta i, al mateix temps, intensa. Destaca la seva dedicació i la il·lusió que ha 
esmerçat en les comissions i òrgans en  què ha participat. Encoratja el Sr. Joan Vilella a 
mantenir aquesta dedicació i la bona entesa entre tots els grups municipals.   
 
El Sr. alcalde  reitera la més cordial felicitació a la Sra. Manso per haver estat nomenada 
sotsdelegada del Govern. Assumeix una responsabilitat important a tota la província, amb 
vinculació especial amb el món local. Li desitja tots els èxits. Creu que el coneixement 
que té de l’Administració i el seu tarannà li garanteix aquest èxit. Agraeix la dedicació que 
ha tingut a la Paeria; tots els que hem estat paers estem molt orgullosos de ser-ho; és un 
honor que ens marca i ens dóna una relació sentimental amb la ciutat. Manifesta que les 
lògiques discrepàncies polítiques han estat coincidències des del punt de vista personal, 
amb una relació excel·lent. Això ha permès trobar punts d’acord en l’àmbit polític en 
interès de la ciutat. L’actiu que ha generat a l’Ajuntament li serà útil en la nova tasca que 
comença al servei de la ciutadania. Vol que consti en acta el reconeixement públic al Sr. 
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José Àngel Flores, per la bona tasca que ha fet com a sotsdelegat del Govern i pel bon 
traspàs que ha fet del seu càrrec amb la Sra. Manso. Li desitja sort i encerts i li ofereix la 
voluntat municipal de col·laboració en aquest nou període. 
 
Clou aquest conjunt d’intervencions la Sra. Manso agraint totes les intervencions. Ratifica 
les paraules del Sr. alcalde i diu que el traspàs de funcions que ha fet el Sr. Flores ha 
estat exquisit; destaca del sotsdelegat sortint les seves qualitats personals i diu que ha 
estat un plaer la seva col·laboració en aquest moment.  
  
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari, 

Vist i plau, 
 L’alcalde, 

 
 


